
 

 

Fællesbestyrelsen – Stauning Helhed 

Dagsorden 

Bestyrelsesmøde: torsdag d. 18. apr. 2024 kl. 16.45 – 19.15 

Mødeleder: Solveig 

Referent: Lisbeth  

Mad: Thomas 

Afbud: Thomas, Peter 

1. Tidspunkt 16.45-17.15 

Præsentationsrunde og overordnet forventningsafstemning 

 

2. Tidspunkt 17.15-17.30 

Godkendelse af dagsorden – punkter til evt. 

- Princip for brug af skolen og børnehusets lokaler i fritiden 

Godkendelse af referat 

Godkendelse 

3. Tidspunkt 17.30-18.00 

Nyt fra: 

● Elevrådet 
 

● Formanden: 
o Info rundt omkring kommende bestyrelsesvalg. Frist 1.maj. Der er en der har vist 

interesse. Marianne skal sende påmindelse ud.  
o Plejehjemmet: Solveig har hørt snak om at plejehjemmet skal i gang med at bygge. 

Solveig har kontaktet Ivan og Kevin. Ifølge Kevin er intet besluttet. Anne Maria vil tale 
med Ivan. 
 

Opfølgning 19.04.24 Ejendomscenteret oplyser, at status er, at plejehjemmet har fået lov til at 

bygge, og nu er de ved at afsøge mulighederne, men de arbejder nu ud fra tegningen om 

tilbygning langs skolen. Der forventes nyt inden for en måned. 

● Forældrevalgte: 
o Ergoterapi i 0. kl.  

Er stolene i 0.klasse gode at sidde på?  
I 0.klasse har de næsten lige fået elastikker på stolene. 
Anne Maria undersøger nærmere. 



 

 

 
● Personalet:  

o Stauning Skole (medarbejderrep.) 
Vi er glade for at have fået en skoleleder. 
De fleste klasser har skole-hjem-samtaler i den kommende tid. 
Der har været afholdt SSP-arrangement for 3.-4.klasse, og det er planlagt også til 
5.klasse. 

o Børnehuset (medarbejderrep.)   
Der er kommet en del nye børn i vuggestuen, og der er flyttet børn over i 
børnehaven. Der arbejdes på at få børnene kørt godt ind. 
Der arbejdes med blomster og kaktussprog. 
Arrangementet med science har været godt. 
SFO har piratuge og er i gang med en masse forberedelser og har fest i næste uge - 
efter lukketid. 
Uglerne skal til børnehavernes forårskoncert i morgen. 
 
 

● Ledelsen (herunder børnetal/elevtal samt trivsel):  
o Dagtilbudsleder 

▪ Dialogforumsmøde d. 3. juni kl. 19-21 i Innovest 

▪ Temamøde om bestyrelsesarbejdet d. 5. feb. 2025 kl. 19-21.30 

▪ Der er en ny vikar, Rosa.  

▪ Vuggestuen, børnehave og SFO er i gang med at bruge pengene, som de har 
fået af støtteforeningen. Legesager, højtaler og fisketur. 

▪ Opkvalificeringspulje - det handler om fællesskabende pædagogik. 

▪ Der skal være tilsyn i efteråret. Fokus: Demokrati, deltagelse og 
medbestemmelse. 

▪ Forslag om mere reklame ved vejen (lyssøjle) 
 

o Skoleleder 

▪ Skoleudviklingssamtalen fra d. 13. marts 2024 kl. 14-16 
Der er valgt 3 fokuspunkter. 

1. Læringsmiljøer, herunder mentor-ordning og brug LP modellen 
2. Læsning og læseårshjul 
3. Fra teknologi til didaktik - lærerne skal på kursus. Kommunen betaler 

for vikardækning 
I bestyrelsen skal vi have kigget på skærmanbefalinger. 
 
 

▪ Fremtidigt samarbejde/forventninger herunder helhedens værdigrundlag 
 

 

4. Tidspunkt 18.00-18.30 

Anne Maria - generelt for kommende skoleår (og herunder princip - én af de lovpligtige - 

organisering af undervisningen) 

- Anne Maria forklarer hvad princip for undervisningens organisering kan indeholde. 



 

 

- Udkastet til princippet gennemgås og drøftes 

- Folkeskolens kvalitetsprogram skal behandles i efteråret, men arbejdet går i gang allerede nu 

- Anne Maria laver et ændringsforslag ud fra den modtagne respons, og den kommer med til 

godkendelse næste gang. 

5. Tidspunkt 18.30-18.40 

Johanne - årshjul for principper 

- Se bilag 

- Johanne har lavet et arbejdsdokument for at gøre det kommende arbejde lettere. 

- Anne Maria foreslår nogle ændringer i rækkefølge for at imødekomme lovgivningen om 

folkeskolens kvalitetsprogram. Anne Maria udarbejder et udkast til næste bestyrelsesmøde 

 

6. Tidspunkt 18.40-18.50 

Charlotte - mål/indhold for SFO 

- Se medsendte 

- Charlotte fortæller om Mål- og indholdsbeskrivelse for skolefritidsordninger i RKSK.  

- Charlotte laver nogle nedslag og hun fortæller bl.a., at der har været læsevenner. Det er der 

ikke lige nu, men det er noget man gerne vil have i gang igen. 

- Den kommer på dagsordenen igen næste gang. 

7. Tidspunkt 18.50-19.00 

Nyt fra Støtteforeningen 

Ebba: Fokus er først og fremmest på bussituationen. Der arbejdes på den bedste løsning for at skaffe 

kørsel.  

Alle må godt tænke videre på hvordan støtteforeningen kan tjene penge? 

Hvordan skal man reklamere for Stauning Skole? 

 

8. Tidspunkt kl. 19.00-19.15 

Eventuelt 

- Charlotte ønsker at vi forholder os til ”Princip for brug af skolen og børnehusets lokaler i 

fritiden”. Kan det være en mulighed at man ændrer i princippet? 



 

 

Vi tager princippet med til næste møde. 

- Valgperioder: Man sidder som udgangspunkt i 4 år (forskudt valg), men den enkelte kan 

vælge en toårig valgperiode. Anne Maria vil undersøge nærmere til næste gang. 

 

- Løbende hverdagsfortællinger - bestyrelsen er interesseret i at vi fortsat kort informerer om, 

hvad der sker i Børnehuset og på skolen. 


